



LAST POST FUND FONDS DU SOUVENIR

The Bugler

A quarterly newsletter to keep you informed

Congratulations LGen Louis Cuppens

The Veterans Ombudsman Commendation was created to recognize and honour the outstanding contributions of individuals and groups across Canada, who work tirelessly on behalf of Canada's Veterans and their families.

This year, Lieutenant-General Louis Cuppens, C.M.M., C.D. (Retired) has been commended in the Lifetime contribution category. Lieutenant General Cuppens is a Past President of the Last Post Fund and continues to be an active member.

[Check out LGen Cuppen's interview on the Veteran Ombudsman blog.](#)



LGen Lou Cuppens (Retired) addressed the crowd during the Annual commemoration ceremony at LPF's NFoH (2009).

New Governing council



Here are the members of the Last Post Fund's Governing Council, as voted in June 2017. First row, from left to right: MGen Edward Fitch, Col Douglas Briscoe, Capt Ike Hall, RAdm Barry Keeler, Mr. Derek Sullivan, LCol Raymond Mikkola, Capt(N) Peter Langlais. Second row, from left to right: Mr. Jean-Pierre Goyer, Col Gilbert Taylor, Lt Donald Newell, Maj Robert Vincent, LCol Larry Wong, BGen Gaston Côté, Mr. Kenneth Usher, Capt Paul Gallinger, Mr. Alex Ilchenko, Cmdre David Cogdon representing Mr. Roderick Morrison (absent), Maj Gino Simeoni, Michel Crowe. All former member of the Canadian Armed Forces are retired.

Remembrance Day 2017 at the Last Post Fund's National Field of Honour

To honour the sacrifice of our 22,000 Canadian and Allied military Veterans who are resting at the National Field of Honour, the members of the Last Post Fund held a commemorative ceremony at the National Field of Honour on November 11th, 2017. Visitors were numerous this year, and we thank everyone for their presence. The Guest of Honour this year was the Minister responsible for Native Affairs and Member of parliament for the riding of Jacques-Cartier, Mr. Goeffrey Kelley.



Connect with us on LinkedIn!

The Last Post Fund is on LinkedIn! Add us to your professional profile to help raise awareness and increase our visibility. [Click here to visit the](#)

[company page.](#)

Canadian Funeral Director Magazine

Brent Lang, Vice-President of the British Columbia Branch, would like to extend special thanks to Scott Hillier, publisher of [Canadian Funeral Director Magazine](#), for offering ad space with information about the Last Post Fund's Programs. The publication reaches 3,500 professionals who play a key role in identifying and assisting the families of the deserving Veterans that benefit from our Programs.

Testimony: the O'Reilley sisters

A family in Quebec that was able to benefit from the Funeral and burial program wished to share their story with our readers. [Click here](#) to read the testimony of twin sisters Francoise and Francine O'Reilly.

New members in Nova Scotia and British Columbia

On behalf of the staff and membership of the Last Post Fund, we would like to extend a warm welcome to new members Lieutenant-Commander Patricia Jessup, M.M.M., C.D.(ret'd), Lieutenant(N) Robin A.J Blatch, Mr. Paul F. O'Boyle and Mr. Bob Carter, in Nova Scotia and Captain Doreen Gibson, M.M.M., C.D. (ret'd) in British Columbia. We are grateful you have chosen to join us in fulfilling our mission by donating your time and talent.



The British Columbia Branch welcomes Mrs. Doreen Gibson. From left to right: Brent Lang, Ed Fitch, Doreen Gibson, Gino Simeoni, Romano Acconci. (2017)

The story of Private Earl Corliss



In our last edition of the Bugler, we shared with you articles written by Shannon Lough for the Prince Rupert Northern View newspaper. The articles documented the search into what happened to Private Earl D. Corliss. The Last Post Fund has provided a military headstone for Pte. Corliss and his wife Salome, through the Unmarked Grave Program. [Read the final article here.](#)

In case you missed them, here are parts [one](#), [two](#) and [three](#).

Le Clairon

Une infolettre trimestrielle pour rester informé

Félicitations LGén Louis Cuppens

La Mention élogieuse de l'ombudsman des vétérans sert à souligner et à honorer le dévouement exceptionnel d'une personne ou d'un groupe ainsi que de sa contribution envers les vétérans du Canada et leur famille.

Cette année, le lieutenant-général Louis Cuppens, C.M.M., C.D. (retraité) a reçu la Mention dans la catégorie Contribution de toute une vie. Le lieutenant général Cuppens est un ancien président du Fonds du Souvenir et continue à être un membre actif.

[Cliquez ici pour lire l'entrevue avec les Lgén Cuppens sur le blogue de l'ombudsman.](#)



LGén Lou Cuppens (Retraité) s'adresse au public lors de la cérémonie de commémoration annuelle au CHN (2009).

Nouveau comité exécutif



Voici les membres du comité exécutif du Fonds du Souvenir, voté en juin 2017. Première rangée, de gauche à droite: MGén Edward Fitch, Col Douglas Briscoe, Capt Ike Hall, Cam Barry Keeler, M. Derek Sullivan, Lcol Raymond Mikkola, Capv Peter Langlais. Deuxième rangée, de gauche à droite: M. Jean-Pierre Goyer, Col Gilbert Taylor, Lt Donald Newell, Maj Robert Vincent, LCol Larry Wong, Bgén Gaston Côté, M. Kenneth Usher, Capt Paul Gallinger, M. Alex Ilchenko, Cmdre David Cogdon représentant M. Roderick Morrison (absent), Maj Gino Simeoni, Col Michel Crowe. Tous les anciens membres de Forces Armées canadiennes sont retraités.

Jour du Souvenir 2017 au Champ d'honneur national

Afin d'honorer le sacrifice de nos 22,000 vétérans militaires canadiens et alliés qui reposent au Champ d'honneur national, les membres du Fonds du Souvenir a tenu une cérémonie commémorative au Champ d'honneur national le 11 novembre 2017. Les visiteurs étaient nombreux cette année et nous vous remercions de votre présence. L'invité d'honneur était le Ministre responsable des Affaires autochtones et Député de Jacques-Cartier, M. Geoffrey Kelley.



Rejoignez nous sur LinkedIn!

Le Fonds du Souvenir est sur LinkedIn! Ajoutez nous à votre profil professionnel afin de sensibiliser et d'augmenter notre visibilité. [Cliquez ici](#) pour visiter la page de la compagnie.

Magazine 'Canadian Funeral Director'

Brent Lang, vice président de la filiale de la Colombie Britannique, aimerait remercier Scott Hillier, éditeur du magazine [Canadian Funeral Director](#), d'avoir offert de consacrer de l'espace publicitaire non utilisé dans les pages du magazine à de l'information au sujet des programmes du Fonds du Souvenir. La publication rejoint 3500 professionnels qui jouent un rôle important dans l'identification et l'assistance des familles de vétérans qui pourraient bénéficier de nos programmes.

Témoignage: les soeurs O'Reilley

Une famille au Québec qui a pu bénéficier du Programme de funérailles et d'inhumation a souhaité partager leur histoire avec nos lecteurs. [Cliquez ici](#) pour lire le témoignage des jumelles O'Reilly.

Nouveaux membres en Colombie-Britannique et en Nouvelle Écosse

Les membres et le personnel du Fonds du Souvenir aimeraient accueillir chaleureusement les nouveaux membres la capitaine de corvette Patricia Jessup M.M.M, C.D.(Retraitée), Adjudant-maître Paul F. O'Boyle (Retraité), Lieutenant de vaisseau Robin A.J. Blatch et M. Bob Carter, en Nouvelle-Écosse, puis capitaine Doreen Gibson, M.M.M, C.D. (Retraitée) en Colombie-Britannique. Nous sommes reconnaissants que vous avez choisi de vous joindre à afin d'accomplir notre mission, en faisant don de votre temps et votre talent.



LA filiale de la Colombie Britannique souhaite la bienvenue à Mme. Doreen Gibson. De gauche à droite: Brent Lang, Ed Fitch, Doreen Gibson, Gino Simeoni, Romano Acconci. (2017)

L'histoire du soldat Earl Corliss



Dans notre dernière édition du Clairon, nous avons partagé avec vous une série d'articles écrits par Shannon Lough pour le journal 'Prince Rupert Northern View'. Les articles documentent la quête d'une communauté qui cherchait à savoir qu'était devenu l'un des leurs, le soldat Earl D. Corliss. Le Fonds du Souvenir a placé une pierre tombale pour Sdt. Corliss et sa femme Salome, via le programme de pierre tombales. [Lisez le dernier article de la série ici.](#)

Si vous les avez raté, voici la [première](#), [deuxième](#) et [troisième](#) partie. Malheureusement ces articles sont seulement disponibles en anglais.



Client Service Team
Équipe de service aux clients
1-800-465-7113

National Field of Honour
Champ d'honneur National
(514) 695-7213

